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To: 512e] 5.1.2e IEEE @rivm.nl]
From: 5.12e] 5.1.2¢

Sent: Fri 3/5/2021 8:37:33 AM

Subject: RE: verdere invulling thema 18 Covid programma

Received: Fri 3/5/2021 8:37:34 AM

Er zit een overlap in fit for purpose en duurzaamheid, dus ik denk de eerste bullet over beide gaat.

trom: NE) IEEE EER vr >

Sent: vrijdag 5 maart 2021 09:29

To: NEE] EY REED rv.

Subject: RE: verdere invulling thema 18 Covid programma

Dank! En eerste bullet vat je dan samen als fit for purpose?

Sent: vrijdag 5 maart 2021 09:10

Subject: RE: verdere invulling thema 18 Covid programma

Voortbordurend op onderstaand denken we nu aan:

= Design for reuse van beschermingsmiddelen. Producten ontwerpen om te hergebruiken, wat zijn de kosten

en wat zijn de veiligheidsaspecten. Go/no go eind dit jaar en dan eventueel verder uitwerken.

+ Zwerfafval, niet echt een VWS onderwerp, maar het opleggen van het gebruik van mondkapjes heeft wel

een effect. Zijn er scenario’s door te rekenen van de kosten van deze maatregel en zijn er alternatieven te

schetsen?

« Fundamenteel onderzoek naar de werking van mondmaskers in vochtige omstandigheden. De huidige
kwaliteitstesten zijn gebaseerd op deeltjes, niet op druppels, die een ander gedrag kunnen vertonen. Worden

de juiste testen gedaan, wat is het effect van vocht op korte en langere termijn, is hergebruik mogelijk?

« De resultaten van de teststraat worden nu gedigitaliseerd waardoor trend analyses van de geteste producten

mogelijk zijn. Wat zijn de zwakke plekken in de kwaliteit van deze selectie van producten? Kan op basis van

dit overzicht bij een volgende pandemie slim(mer) worden gescreend? Een pilot van screening van

beschermingsmiddelen op de huidige markt zorgt voor een beeld op een later tijdstip in de pandemie.

Groet,

Sent: donderdag 4 februari 2021 09:40

To: AEE ERWE] <BR WIN @ rivm.ni> BES 0 EE EE < rivm.nl>

Cc: EAE @rivm.nl>

Subject: FW: verdere invulling thema 18 Covid programma

Hoi beiden,

Zie de mail hieronder van

Hij is van het Covid programma. Hij is dus nu bezig met het vullen van het

onderzoekslijn. Denk dat het goed is dat jullie daar van weten en ook mensen vanuit jullie centra meedenken.

bij jullie zijn BEN = EEE dus al op de hoogte. |ENEY wie kunnen we het beste bij jou benaderen?
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Volgens mij mooie kans om samen iets te gaan doen.

roe JEEEN
Sent: woensdag 3 februari 2021 16:42

Ce: BR] EA @rivm.nl>

Subject: verdere invulling thema 18 Covid programma

Beste [ERFES en

We zitten samen met deelprojecten in thema 18; Beoordeling beschermende middelen, van het Covid programma.

Met de werkzaamheden zoals nu die nu zijn gepland, lijkt er ruimschoots budget beschikbaar te zijn gesteld voor dit

thema.

Bij GZB zouden we graag de kans willen benutten en het budget ten goede laten komen aan

gezondheidsbescherming gerelateerd aan beschermingsmiddelen en hulpmiddelen die worden ingezet in deze

pandemie.

Gebaseerd op onze ervaring met hergebruik van beschermingsmiddelen en de teststraat in het afgelopen jaar,
zouden we graag aandacht willen besteden aan de volgende punten:

1. Duurzaamheid

Er is veel gebruik van wegwerpproducten, dure producten die mogelijk niet goed worden gebruikt, productie
buiten Europa. We zoeken hiervoor aansluiting bij andere centra.

2. Fit for purpose

Wanneer is een product of aanpak goed genoeg? Valt er wetenschappelijk te onderbouwen wat nodig is voor

goede bescherming, is innovatie beter of nodig?
3. Kennisopbouw

Risicovolle producten zijn in de pandemie producten die in massa worden gebruikt, meer dan inherent hoog-
risico producten, waar bij GZB in de lopende programma’s vooral de aandacht naar uitgaat. Is RIVM ingericht
om daar onderzoek naar te doen en wat is daar verder voor nodig?

4, Kwaliteit van producten

Wat is de kwaliteit van de producten die nu op de markt worden aangeboden? Voldoen ze aan de norm, is er

behoefte naar marktonderzoek vergelijkbaar met dat voor geneesmiddelen? Laten we de opgebouwde ervaring
van het afgelopen jaar gaan toepassen voor de toezichthouders.

Bovenstaande punten overlappen met elkaar, waarbij de focus ligt op duurzaamheid bij het gebruik van

beschermingsmiddelen. Ik hoor graag van jullie of jullie mogelijkheden zien om aan te sluiten bij bovenstaande

plannen en of jullie daar aanvullingen bij hebben.

Met groet,


